
VMCC-generalforsamling den 23.11.2022 

 
 

1. Valg af dirigent, stemmetæller og referent  

• Dirigent: Peter Kryger 

• Stemmetæller: Morten Kryger & Peter Sørensen 

• Referent: Gitte Albertsen 

 

Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt 

 

2. Bestyrelsens beretning  

 

Overskrift 2022:  

Løb, Vinterturnering & DM-A 

Træningsuge 

Klub der er åben og fagene – medlemmer: 104 medlemmer sidste år 86 

Mere synlig på de sociale medier 

 

Indtjening, generelt altid lidt mere end omkostninger – spare sammen til investeringer. 

Rekord i kiosken i år – gode aktiviteter. Omkostninger, kontingent, banevedligehold, drifts af 
klubhus samt klubarrangementer. 

 

Grundlag 

Frivillighed er grundlag, sjovt af være medlem, relationer for livet. Alle skal hjælpe til. 
Fastholde og efterleve versioner. Klubben skal udvikle sig. Vi har nået meget, I 2016 laveret 
vi en stor plan, vi har nået det, det har taget tid, men vi følger planen. I 2022 en ny version for 
de kommende 10 år, bliver fremlagt. 

 

Vigtig at der kommer nyt til i bestyrelsen men også stabilitet, så der arbejdes videre på 
planen/strategien. Vi skal arbejde som et team, det er frivillig, den enkelte i bestyrelsen har 
100% ansvar for sine opgaver eller rækker man ud. Mennesker arbejder bedst når man har 
frie tøjler, og alle kan spørge om hjælp. Handle kraftig og omstillingsparate. 

 

For 2023 får vi VT, A-DM. 

ADAK får vi i 2023 hvis vi ønsker det. 

 

Investeringer i det kommende år: Publikum hegn, maskinrum, ny strategi. 

 

Strategi: 4 ben: bane, økonomistyring, udvikling (hviler på løb),  

Martin fremlægger: For de kommende 4 år, præsentation på generalforsamling. 

 

Strategi 2017-2020 

Danmarks bedste motocrossklub 



Tidligere strategi: 2020 klubhus og 3000 publikum, sikkerhed, har fået Eye-track installeret. 
Maskine pakke: har 3 maskiner 

Sikker styring af økonomi. 

Flot arbejde for alle der har været involveret. 

 

Covid19 stoppede den nye strategi – derfor ny strategi periode: 2023-2026: 

Fortsat Danmarks bedste Motocross Club 

Sportslig udvikling, et godt sted for alle. Fokus på alle de andre ting end de fysiske rammer.  

Medlemmer får endnu større glæde af deres egen forbedring – udvikling for alle, store som 
små, nybegynder, erfaring mv.  

VMCC skal være et godt sted at være, klubånd og foreningsliv, vi skal være fælles om det 
frivillige arbejde i VMCC, flere skal bidrage via engagement. 

1. Styr på de indre linjer i klubben – bestyrelsen mere synlig 

2. Klubåndens styrkes – flere udvalg også sociale udvalg, synlig for alle. 

3. Nye medlemmer hverves 

 

Jf. plancher fremlagt af Martin Kryger. 

• Bane og anlæg 

• Kantine 

• Sportslige udvalg 

• Sociale udvalg 

 

Målet for 2026: 130 aktive medlemmer. 

Være mere aktive i pressen. 

 

Input til strategien: info til Martin der samler op. Arbejde med udvalg, vi skal have mange 
flere med. Planlægge de sportslige og de ikke sportslige aktiviteter. 

 

Spørgsmål: 

Sikkerhedsansvarlige, banesyn. 

Info når banen ikke er jævnet. Nogen gang skal man lade den stå. 90% af kørerne vil gerne 
kører på en jævn bane. Udvalget arbejder videre med dette og det vigtigste er 
kommunikation. 

 

Bestyrelsens beretning er godkendt 

• Rammen for den kommende strategi som bestyrelsen skal arbejde med, er godkendt. 

 

3. Udvalgenes beretning: 

Baneudvalg: Travlt år, godt udvalg med en del medlemmer, vedligeholdt banerne rigtig godt 
i år, der bruges meget tid på banen, mere aktivitet på den lille bane, flere har gjort en indsat 
herfor. Mange har hjulpet, men specielt 4 har gjort en kæmpe indsats. Der er brugt mange 
penge på maskinpakken, maskinerne er blevet opgraderet og de starter, der er sket et stort 
løft, mange har brugt rigtige mange frivillige timer.  

 



Tællersystem/ Eyetrack: nyt system er installeret, der bliver installeret noget på banen så man 
kan se sine tider, pt. kan man se sine tider online. Særskilt kan der nu tændes for musik på 
træningsdage, står nu særskilt. Vil gerne have billeder fra banen på hjemmesiden, det 
undersøges. 

 

Kiosken: 2 personer har forsøgt, men kan ikke dække alle dage, få har budt ind, tak for det – 
vil gerne tilbage til onsdagsmad, men det kræver at nogen gi’r en hånd med. Der kommer en 
seddel op, der er ingen krav til hvad man laver, bare man hjælper hinanden. Løb hvor der har 
været meget aktivitet, fællesspisninger med stor opbakning. Træningsugen bliver ikke med 
fuld forplejning, med mindre andre byder ind. Der undersøges om der kan købes noget 
udefra. Vil gerne have nogen der byder ind i uge 27. Når køkkenet bruges, så skal der ryddet 
op og gjort ”maskiner” rent samt tømme skraldespande. Når man tager det sidste, så skrives 
det på listen til Dorte/Majbritt. 

 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse & budgetforslag  

• Flot resultat – Godkendt 

 

5. Fastlæggelse af næste årskontingent og træningsgebyr  

• Forslag uændret 

 

6. Behandling af indkommende forslag  

• FB kun for medlemmer – har pt. en for alle, den er åben for alle – ønskes der en side 
for kun klubbens medlemmer. En der er liv i og en der er info for klubbens 
medlemmer (meget vigtig med opdeling). Synlighed over FB grupper. Ej ny FB side 
pt. vi har nok i en samt info tavle. 

• Skal der være en kørerep. Info fra kører sendes til bestyrelsen. Pt. ej aktuel. Prøve 
med et kørermøde. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter:  

• Jørn Haahr: ønsker genvalg 

• Peter Bech: ønsker genvalg 

• Denis Hjort: ønsker genvalg 

• Kim Toft: ønsker ikke genvalg 

• Anja  

• Uffe 
 
Følgende er blevet valgt: 

• Jørn Haahr – 2 år 

• Dennis Hjort – 2 år 

• Uffe Henneberg – 2 år 

• Anja Lundgaard – 2 år 
 
 
Følgende blev valgt: 

• Peter Bech – supp. 

• Brian Sørensen – supp. 
 



Suppleanter deltager til bestyrelsesmøderne. 
 
9. Revisor: Søren Kvist – genopstiller, genvalgt 
 
Udvalg:  

• Banen / udenomsareal: Brian Sørensen + flere 

• Kiosk: Dorte/Maibritt vil gerne være hjælper – Nye der skal byde ind: bestyrelsen 
arbejder herpå. Men generelt flere i udvalget:  

• Tidstagningssystem: Jesper / Hald – gøres færdigt 

• Det sociale udvalg:  
 

10. Eventuelt: 
Låne maskiner 
Bør være en betaling for at låne en cykel. Evt. 100 kr. for at prøve en cykel. Hvem tager sig 
af dette, ej TL der tager sig af sikkerheden. Hvem tager sig af dette, det er fædre der bidrager 
her. Vedligehold: Bane og anlæg. Hvem står derover: det skal vi have styr på og være 
struktur på. 
 
Udførsel af banen 
Input fra kørerne. Lillebane trænger til en ændring. Evt. ensidigt fald så vand render af. Info 
fra kører, samles sammen og info til baneudvalget. 
 
Intern kommunikation 
Trusler på en off. Fra en forælder, sket mundtlig på dagen og skriftlig dagen efter. 
Personen må ikke komme på banen mere. 
 
Eyetrack: blinde punkter, kan være et problem (kasse 7 & 8) – skal kamera rettes. Skal der 
være konsekvenser for at hoppe for den gule lampe, meldes ind til træningsleder og TL tager 
aktion her, ens med eller uden flag. Der skal være ens retningslinjer.  
TL-kommunikationsproblem – faste og ens regler. Flere ind i gruppen af træningsleder. Der 
skal laves infomøde, sikkerhed og udvalg. Der kommer info og udvalg hertil, Thomas og Bo 
vil gerne deltage i dette udvalg. 
 
Hvis man er nervøs for sit barn kan, kan der opdeles info til TL, der vurderer opdelingen. 
Generelt er der opdelt 25/25 men pt. vurderer TL’er dette på dagen.  
 
Tak for god ro og orden 
 
 
Peter Kryger 
 

 


